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Nieuwsbrief GroenLinks Sluis     /      nummer 10       /                        11 juli 2020 
 

 
 
Alles wat GroenLinks Sluis met haar leden en sympathisanten via deze Nieuwsbrief deelt, 
mag rondgestuurd en gekopiëerd worden. 
Bronvermelding wordt op prijs gesteld: www.sluis.groenlinks.nl. 
 
 
Beste lezers, 
 
Het zomerreces is aangebroken. In de afgelopen periode is het nog duidelijker geworden dat 
de coalitiepartijen in de Raad zich als één blok opstellen: ze geven weinig tot geen ruimte 
aan vernieuwende of afwijkende ideeën vanuit de oppositie.  
 
Hier volgt een greep uit de politieke dagkoersen van GLS.  
 
 
Kadernota 
 
Dit jaar geen kadernota over ‘de kaders’ die het College zal hanteren voor de begroting van 
2021. De extra lasten die ‘Corona’ veroorzaakt houden onze wethouder in onzekerheid. Wel 
hebben we een eerste ruwe schets gekregen van de financiële extra lasten die er, vanwege 
de corona, op de gemeente afkomen. De marges voor nieuw beleid blijven erg klein. 
 
Jaarrekening 2019 
 
De verantwoording over het vorig boekjaar is door de accountant getekend. Door een goede 
zomer met veel toeristen (en meer inkomsten uit toeristenbelasting en parkeren) en 
uitgestelde investeringen van 8,5 miljoen, ziet de rekening er beter uit dan verwacht. Dit 
neemt niet weg dat de gemeente binnenkort toch extra miljoenen zal moeten aantrekken. 
Zoals vele andere gemeenten staan we er financieel niet goed voor. Maar bij ons was dat al 
zo vòòr de corona crisis. 
 
Coronafonds 
 
Onderdeel van het Raadsvoorstel was om ‘meevallers’ te stoppen in een Coronafonds. De 
verenigingen worden ‘aangetikt’ voor €40.000, evenals de culturele sector. Vele tonnen 
worden toebedeeld aan de ondernemers van met name Sluis. Enerzijds voor een 
grootschalige promotiecampagne die verblijf- en kooptoerisme moet bevorderen en 
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anderzijds geld voor verkeersborden en -regelaars om de opgetrommelde massa’s in goede 
banen te leiden of helemaal tegen te houden.  
 
Een weinig efficiënt en effectief gebruik van belastinggeld voor publiekscommunicatie. 
” We claimen nu dat het hier Veilig is en dus zijn gasten Welkom. Maar dan moeten we wel 
alles monitoren en reguleren, want anders liegen we” is nu de situatie waarin de wethouder 
en zijn Taskforce ons hebben gemanoeuvreerd. Hoe houden we dit vol? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PZC 6 juli 2020: 
 
“Volle winkelstraten in Sluis, maar 
het is niet té druk.” 
 

 
Wij hadden liever een loyaliteitscampagne gezien voor vaste gasten en bewoners.  
GLS zet zich af tegen de grote afhankelijkheid van en steun voor de ‘koop- en dagtoerist’.  
Dit onderdeel van het Raadsvoorstel zorgde er dus voor dat we tegen de Jaarrekening 
moesten stemmen. 
 
 
Krachtig Verbonden 
 
De coalitiepartijen hebben in een spreadsheet de 
standpunten van alle partijen trachten weer te geven. 
Daarmee lijkt de behandeling van het visiedocument een 
spelletje kwartetten en uitruilen te worden.  
Daar verzetten we ons natuurlijk tegen. 
 
We hebben  de laatste commissievergadering gebruikt om te 
pleiten voor een aantal innovatieve ideeën, zoals rondom 
mobiliteit en energie. Ook hebben we er op gewezen dat we 
moeten focussen op  dwarsverbanden tussen de 
verschillende beleidsvelden. We genereren pas kansen als we 
kiezen voor een duidelijke koers voor de toekomst. 
Sommige raadsleden refereren positief aan ons voorstel tot 
verlenging van het ‘seizoen’.  



3 
 

Een logisch ‘dwarsverband’ is het versterken van de aantrekkelijkheid van de gemeente 
buiten de koopstad Sluis en de kuststrook.  
 
‘Maar één zwaluw in de raad maakt nog geen duurzaam beleid.’ 
 
Het ziet er naar uit dat de toekomstkoers wordt bepaald door het krachtig verbond tussen 
het College en de vier coalitiepartijen. En dus hun coalitieakkoord dat pleit voor 
continuering.  Dat zal het beleid voor de komende vijf tot tien jaar sturen tenzij wij die 
agenda kunnen beïnvloeden. Een duidelijke uitdaging! 
 
 
Sociaal Domein 
 

Het beleidsplan Sociaal Domein is vrij gegeven 
voor inspraak en ligt de komende twee 
zomermaanden ter inzage.  
We zijn bang dat niet velen van jullie dit stuk 
zullen lezen. Maar we constateren wel dat de 
mogelijke consequenties voor met name de 
kleine kernen verstrekkend zijn. Zo wordt er 
voorgesteld om alle zorg te clusteren in een paar 
grote kernen.  
 
 
 

Ook is het niet inzichtelijk of de bezuiningsopdracht (de directe aanleiding voor het plan) 
invloed heeft op de kwaliteit van de zorg en ondersteuning. Veel van de beleidsdoelen 
roepen nog vragen bij ons op.  
 
Welke resultaten heb jij voor ogen? Wil jij helpen bepalen hoe ze zullen worden ontwikkeld? 
Jouw feedback, via een zienswijze op de plannen, kan straks helpen onze standpunten te 
verhelderen en concretiseren. Dat is de participatie die je wordt geboden. Is dat voldoende 
of wil je meer inbreng? 
 
 
Mantelzorg 
 
Opnieuw diende GroenLinks een motie in om monitoring en evaluatie op te nemen in een 
beleidsplan. Dit maal over de ondersteuning van Mantelzorgers. De coalitiepartijen wilden 
dit echter niet vastleggen zodat de wethouder met vage toezeggingen het onnavolgbare 
beleid verder kan ontwikkelen; want niet meetbaar op behaalde resultaten. 
 
Kaders verkennen, besluitvorming, controle mogelijkheden; het is te reduceren tot een 
kwestie van zetels tellen. ‘Douze points’ voor NGB, OW, CDA en VVD! 
 
 
 



4 
 

Ontwikkeling St. Bavodijk Nieuwvliet 
 
De coalitiepartijen en D&T hebben het College opgeroepen om verbreding van de drukke  
St. Bavodijk in Nieuwvliet te onderzoeken zodat de steeds grotere verkeersstromen van dag- 
en verblijftoeristen meer ruimte krijgen. Dat zal volgens GroenLinks de leefbaarheid niet 
vergroten.  Volgens een CDA-raadslid geven ze met deze onderzoeksopdracht ‘uiting aan de 
wens van de dorps- en ondernemingsverenigingen van Nieuwvliet’.  
 

Al bleek al gauw dat een journalist van de PZC 
een bewoner had opgespoord die zich niet 
vertegenwoordigd voelt door de ‘volkspartij’ van 
het CDA.  En ook zij claimde namens mede-
bewoners te spreken. 
Wie heeft het voor het zeggen? 
 
GLS heeft  herhaaldelijk gepleit voor onderzoek 
naar de bruikbaarheid van de nabij gelegen St. 
Jansdijk als ontsluitingsweg voor de kust. Met 
simpele aanpassingen kan die route een 
ontlasting van de drukke St. Bavodijk bieden 
volgens ons. Maar de meerderheid van de Raad 
verbiedt hun wethouder dit serieus te 
onderzoeken. We zullen het volgen. 

PZC 30 juni 2020 
 
 
Tot slot   
 
In de volgende Raadsvergadering in september zal eindelijk het definitieve voorstel “Krachtig 
Verbonden” bekend worden.  
Gebruik de zomer om te luieren en te fantaseren over de toekomst van dit mooie landje. In 
september gaat het circus weer verder. 
 
 
Warme groet, 
Namens de fractie GroenLinks Sluis, 
Jack Puyenbroek  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Indien u onze Niewsbrieven niet langer wenst te ontvangen, of juist meer informatie wilt:  
mail naar Sluis@Groenlinks.nl 


